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Voorzitter. 

Gemeentebelangen is tevreden over het plan dat aan ons wordt voorgelegd. 

Enkele punten brengen we hierbij echter nog wel in; 

- Graag een duidelijk antwoord op de vraag m.b.t. het bedrag van € 200.000 uit het eerder 

beschikbaar gestelde krediet voor de verbouwing van de Pannehoef.  Heeft dit 

consequenties voor de Pannehoef 

- Verkeer op het Paterserf. We hebben goed geluisterd en gesproken met bewoners van de 

Warandapoort en het Paterserf. Wij delen hun zorgen en dienen hierbij een motie in om 

nader onderzoek te doen naar de verkeerstructuur in het gebied Paterserf /  

Wilhelminakanaal Zuid / Meerpaal  / Eikdijk en het Warandagebied en daarin de nadruk de 

focussen op het gebed Paterserf. De constateringen en overwegingen zijn verwoord in de 

motie. 

- Het kostenverhaal is wat ons betreft akkoord, doch de vraag, wordt het nieuw aan te leggen 

fietspad aan de zijde van het Wilhelminakanaal Zuid op het terrein van Galvanitas om niet 

overgedragen aan de gemeente Oosterhout. 

Voorzitter ik ga samenvatten en afronden. 

- Krediet voor de Pannehoef, graag duidelijkheid 

- Verkeersstructuur omgeving 

- Kostenverhaal 

De fractie van Gemeentebelangen wenst het college en de ontwikkelaar veel succes met deze mooie 

ontwikkeling voor Oosterhout en met name voor Oosterhout Zuid. 

 

Tot zover eerste termijn. 


